
 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige 2024-11-25 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Ingrid Landin (MP) gällande 

placeringar på HVB-hem med kriminella kopplingar.  

Bakgrund: Enligt en granskning från SVT betalade svenska kommuner 

under 2023 över 200 miljoner kronor till HVB-bolag som enligt polisen 

har kopplingar till grov organiserad brottslighet. Det framkom att flera av 

dessa bolag hade anställda med kriminella nätverkskopplingar, och i 

vissa fall har polis påträffat narkotika, ammunition och skyddsvästar på 

boendena. Socialtjänstministern har betonat vikten av att dessa 

verksamheter stängs, men bolagen har trots detta kvar sina tillstånd. 

Fråga: Hur säkerställer Norrtälje kommun att inga barn och unga 

placeras på HVB-hem som har kopplingar till kriminella nätverk eller 

andra allvarliga riskfaktorer? Vilka åtgärder vidtas för att förebygga att 

barn utsätts för denna risk? 

 

2024-11-21 

Jacob Heitmann (SD) 

 

 


